



# Preliminär Verksamhetsplan styrIT 24/25



## Förord

styrITs fokusarbete varierar från år till år beroende på den sittande styrelsens prioriteringar och intressen. Föregående styrelse ger en preliminär verksamhetsplan med frågor som de anser relevanta för kommande styrelse att arbeta med. Kommande styrelse kan sedan använda denna plan för sin egen verksamhetsplan som de formar efter sina egna prioriteringar och intressen.

## Operativt arbete

Största delen av styrITs verksamhet är det kontinuerliga arbetet:

- Representera sektionen på relevanta möten, bland annat:
    - Kårens utskott
    - Sektionens inspektor
    - Programledningen.
    - Kårens fullmäktigemöten (FuM)
  - Stödja sektionens organ i deras verksamhet.
  - Hålla veckoliga styrelsemöten
  - Hantera incidenter efter bästa möjliga förmåga.
  - Hålla utbildning för nypåstigna.
  - Hålla sektionens kontotjänster uppdaterade.
  - Underhålla styrdokument.
  - Arbeta för att sektionens medlemmar ska må så bra som möjligt.
  - Arbeta för att inkludera sektionens medlemmar i sektionens verksamhet.
  - Underhålla och uppdatera dokumentation relaterade till ekonomin.
-



- Utvärdera nöjeslivet på sektionen kontinuerligt.

## Projekt

Utöver det kontinuerliga arbetet kommer några förslag på fokusområden som vi tycker att nästa styrelse borde arbeta med.

Det är viktigt att efterföljande styrelse arbetar med de punkter de anser viktiga och givande att arbeta med, men nedan är några projekt som vi ser värde i samt punkter som lyfts under aspningen som sökande är intresserade av att driva.

Notera att detta enbart är en preliminär verksamhetsplan.

### 1 Tema: Sektionskultur och söktryck

Frågan om detta har lyfts under sektionmöten och man kan göra ett större socialt arbete med det. Det finns ett problem att kommittéer som vi måste ha oftast inte fylls medan andra kommittéer har väldigt högt söktryck. Vi ser att det skulle behöva göras en utredning kring vad man kan göra för att förbättra och jämna ut söktrycket på sektionen.

### 2 Tema: Sektionsbil

Vi ser i nuläget att många sektioner använder en sektionsbil och att det gynnar sektionen. År 23/24 började utreda detta och hittade fler fördelar, exempelvis att gemene IT-teknolog skulle kunna låna/hyra den. Vi ser att detta fortfarande är en möjlighet att se över tillsammans med det ekonomiska läget för sektionen.

### 3 Tema: Sektionslokal

Vi sitter i en situation där sektionslokalen kan kännas lite trång, särskilt över lunch. Det finns utrymme att fortsätta att ha möten med Utbildningsområdesledaren för att se hur vi kan lösa det problemet.

#### 3.1 Kök:

Detta har varit ett liggande projekt i många år, men ack så viktigt. Detta handlar om att förbättra köket i Hubben 2.2 så att det blir lättare att laga mat.

#### 3.2 Nya lokaler:

Under året 23/24 startade ett arbete med att expandera de nuvarande lokalerna. Det är ett projekt som vi tror går att fortsätta att arbeta med.

---



## **4 Tema: Sektionsmöte**

Längden på sektionsmöten har varit väldigt lång, det riskerar att påverka deltagandet. Vi vill stötta MötepresidIT med att utreda vad man kan göra bättre.

## **5 Tema: Utreda ekonomi**

Sektionen har det ganska gott ställt, men under perioder av året är det väldigt ont om pengar. Hur kan vi lägga upp ekonomin så att det kan bli mer jämnt under året?

### **5.1 Fortnox:**

Just nu erbjuder Fortnox integreringar och tjänster som skulle underlätta arbetet för samtliga kassörer. Exempel på detta inkluderar bankkort och Zettle-integrering som kan förenkla arbetet för sektionens kassörer genom olika automatiseringar.

### **5.2 Kassörkvällar:**

Vi vill undersöka möjligheten att inkludera fler ekonomiskt ansvariga personer under kassörkvällar. Detta för att ge en större inblick för både de som kanske inte har stor koll på hur det ekonomiska går till, och även inkludera revisorer från våra sektionsföreningar.

### **5.3 Transparens:**

Just nu publiceras endast löpande rapporter om sektionens ekonomiska situation genom RevisIT, men det ges ingen inblick i hur sektionens ekonomi faktiskt ser ut. Vi skulle vilja undersöka att även publicera löpande rapporter om detta.

## **6 Tema: Kontinuitet**

Vi har under tidigare år märkt att det finns brister i kontinuitet för kommittéer. För att göra arbetet mer regelbundet skulle det vara gynnsamt att kontinuiteten på sektionen ses över.

### **6.1 EqualITs och SAMOs samarbete**

Just nu så är EqualIT ålagda att vara SAMO behjälplig i jämlikhetsfrågor vilket indikerar på ett samarbete mellan parterna. I bägge parternas kontinuitet så nämns även detta samarbete. Detta samarbete är dock väldigt odefinierat och är i praktik icke-existerande vilket leder till förvirring.

JämK kommer hålla i en kick-off för SAMOs och jämlikhetsgrupper till hösten eftersom detta problem är utbrett på många/alla sektioner på Chalmers. Eftersom JämK ska påbörja denna diskussion då borde även SAMO med styrIT internt tillsammans med EqualIT utreda detta själva för hur samarbetet ska och/eller borde fortsätta samt i vilken form det ska ta sig an.

---



## **7 Tema: Digitala tjänster**

### **7.1 Wiki:**

Vi ser behovet av att fortsätta arbetet med att förbättra sektionens Wiki för att öka tillgängligheten av information om hur sektionen och kommittéer fungerar.

### **7.2 Lösenordshantering:**

Idag är lösenordshanteringen inom FKIT väldigt spridd med olika nivåer av säkerhet. För att öka IT-säkerheten på sektionen vill vi undersöka möjligheten att implementera ett gemensamt system för alla sektionens organ.

## **8 Tema: Bevaka campusflytt**

Vi behöver ligga ett steg före, i och med den stora campusflytten så är detta ännu viktigare. Vi ska fortsätta bevaka och lobba för sektionens plats på Johanneberg och se till att våra problem inte nerprioriteras.

---